



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



10D8N ENCHANTING MOROCCO (SMOC-EK)
10 天 8 晚 摩洛哥奇幻旅程 (SMOC-EK)

Valid from Nov 2024 有
效期从 2024 年 11 月

CITIES: Casablanca, Rabat, Chefchaouen, Fes, Erfoud, Rissani, Tinghir, Ouarzazate, Marrakech
城市: 卡萨布兰卡, 拉巴特, 舍夫沙万, 非斯, 厄夫特, 里萨尼, 廷吉尔, 瓦尔扎扎特马, 拉喀什

Features:

- ✓ Visit 3 UNESCO cities in Morocco – Rabat, Fes & Marrakech.
- ✓ Experience the 4x4 Jeep ride in the World's largest desert – Sahara.
- ✓ Marvel at the incredible blue walls of Chefchaouen.
- ✓ Step back in times & get lost in the city of maze – Fes el Bali.
- ✓ Flash back on your favourite movies & explore the filming site – Atlas Film Studio.
- ✓ Admire the traditional pre-Saharan habitat along the caravan route.

特色:

- ✓ 参观三个摩洛哥的世界遗产 – 拉巴特, 菲斯和马拉喀什。
- ✓ 在世界上最大的沙漠~撒哈拉沙漠体验 4x4 越野车。
- ✓ 近距离观赏令人目不暇给的舍夫沙万的蓝墙。
- ✓ 时光倒流, 迷失在非斯埃尔巴厘的迷宫之城。
- ✓ 走进阿特拉斯电影制片厂, 探索经典电影的拍摄现场。
- ✓ 沿着商队路线欣赏传统的前撒哈拉栖息地。
- ✓ 沉醉在摩洛哥歌曲和舞蹈的节奏中。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	<p>Kuala Lumpur → Dubai → Casablanca</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ King Hassan II Mosque (entrance included) ~ one of the largest mosques in the world that was built partly on the sea. <p>吉隆坡 → 迪拜 → 卡萨布兰卡</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 国王哈桑二世清真寺(含入门票) ~ 世界上最大的清真寺, 建筑物部分面积建于海上。 	<p>Meal onboard D: Local</p> <p>机上用餐 晚: 道地</p>	<p>Radisson Blu Hotel, Casablanca - 5*or similar</p> <p>丽笙布鲁酒店, 卡萨布兰卡 - 5* 或同级</p>
2	<p>Casablanca (244km) - 乘 - Marrakech</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ City Tour of Marrakech ~ to visit the Koutoubia Minaret (the largest mosque in Marrakech), the fragrant Menara Gardens, the Saadian Tombs, Museum of Moroccan Arts and Bahia Palace. ➢ Djemaa-El-Fnaa Square ~ enjoy shopping fun. ➢ Chez Ali Fantasia Show (entrance included) ~ experience a series of shows, music, and singing and dancing Acrobats on this cultural spectacle. <p>卡萨布兰卡 (244 公里) - 乘 - 马拉喀什</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 马拉喀什市区 ~ 参观库图比亚清真寺 (马拉喀什最大的清真寺)、芬芳的梅纳拉花园、赛阿迪安陵墓、摩洛哥艺术博物馆和巴希亚宫殿。 ➢ 杰马弗纳广场 ~ 享受购物乐趣。 ➢ 体验特色晚宴及欣赏民族歌, 舞精彩表演 (含入门票) ~ 品尝 	<p>B: Hotel L: Thai D: Local + Show</p> <p>早: 酒店 午: 泰式 晚: 道地 + 表演</p>	<p>Movenpick Hotel, Marrakech - 5* or similar</p> <p>亚当公园酒店, 马拉喀什 - 5* 或同级</p>

	摩洛哥传统烹饪的美味佳肴，伴随着音乐家和舞蹈家在您四周载歌载舞。体验真正绚丽多彩的异域风情。		
Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
3	<p>Marrakech (220km) - 🚗 - Ouarzazate</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Moroccan Atlas Mountain ~ pass by Tizi'n Tichka to the highest point of the mountain for photo stop, enjoy beautiful scenery and visit Kasbah Telouet, the now abandoned palace of the Pasha of Marrakech and one of the most extraordinary sights of the High Atlas Mountains. ➤ ATLAS Film Studio (entrance included) ~ the world's largest film studio, where visitors tour the decaying sets that litter the harsh desert environment. <p>马拉喀什 (220 公里) - 🚗 - 瓦尔扎扎特</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 摩洛哥阿特拉斯山 ~ 经过提兹宁提卡 (Tizi'n Tichka) 到达山脉的最高点进行拍照停留, 欣赏美丽的风景, 并参观特洛埃特古堡 (Kasbah Telouet), 这是马拉喀什帕夏现已废弃的宫殿, 也是阿特拉斯山脉最非凡的景观之一。 ➤ 阿特拉斯电影制片厂 (含入门票) ~ 世界上最大的电影制片厂, 游客们在这里参观那些散落在恶劣沙漠环境中的腐朽布景。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>Ksar Ighanda Hotel, Ouarzazate - 5* or similar</p> <p>柯萨易吉安达酒店, 瓦尔扎扎特 - 5* 或同级</p>
4	<p>Ouarzazate (122km) - 🚗 - Rose Valley (73km) - 🚗 - Gorges du Todra (141km) - 🚗 - Erfoud</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City Tour of Ouarzazate ~ visit the Valley of Roses and Todra Gorge is one of the world's most spectacular canyons, where a 300m-deep fault splits the orange limestone into a deep ravine at some points just wide enough for a crystal-clear river and single-file trekkers to squeeze through. ➤ Visiting Erfoud ~ It is also known for its curious marine fossils (coiled goniatites, orthoceras, trilobites, etc.), all about 360 million years old! <p>瓦尔扎扎特 (122 公里) - 🚗 - 玫瑰山谷 (73 公里) - 🚗 - 扎德拉峡谷 (141 公里) - 🚗 - 厄夫特</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 瓦尔扎扎特城市游 ~ 参观玫瑰谷和托德拉峡谷是世界上最壮丽的峡谷之一, 在这里, 一条 300 米深的断裂使橙色石灰岩裂成深深的峡谷, 在某些地方仅宽到足够容纳一条清澈的河流和单文件的远足者通过。 ➤ 参观艾尔福德 ~ 它还以其奇特的海洋化石而闻名 (螺旋角鱼、直角石螺、三叶虫等), 都约为 3.6 亿年历史! 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>Kasbah Xaluca Hotel, Erfoud - 4* or similar</p> <p>夏露卡阿尔方德酒店, 厄夫特 - 4* 或同级</p>
5	<p>Erfoud (346km) - 🚗 - Ifrane (70km) - 🚗 - Fes</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Merzouga Dunes with 4WD Excursion ~ offers a unique way to discover the charm and magic of the Moroccan Sahara Desert. ➤ A Camel Ride (30mins) ~ trekking through the desert and marvel the sunrise over the Sahara Desert at the dunes! ➤ Ifrane Ski Town ~ stopover at the Little Switzerland of Morocco. ➤ Fes City Tour ~ view the 13th century Fexs El Jedid, the Fes Royal Palace, the Mellah Jewish Quarter and photo stop at the viewpoint to have a panoramic view of Fes El Bali. <p>厄夫特 (22 公里) - 🚗 - 伊夫兰 (70 公里) - 🚗 - 菲斯</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 梅尔祖卡沙漠 4WD 探险 ~ 提供一种独特的方式, 让您发现摩洛哥撒哈拉沙漠的魅力和神奇。 ➤ 骑骆驼 (30 分钟) ~ 欣赏那令人惊叹的日出。 	<p>B: Traditional Berber L: Local - Tagine D: Hotel</p> <p>早: 传统柏柏尔 午: 道地 - 塔吉锅 晚: 酒店</p>	<p>Barcelo Hotel, Fes - 4* or similar</p> <p>巴塞罗酒店, 菲斯 - 4* 或同级</p>

	<ul style="list-style-type: none"> ➤ 伊夫兰滑雪小镇 ~ 中途停留非洲滑雪小镇。 ➤ 菲斯市区 ~ 观看 13 世纪的非斯埃尔贾迪德，王宫，犹太区梅拉和享受非斯埃尔贾迪德德全景。 		
Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
6	<p>Fes (200km) - 菲 - Chefchaouen</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City Tour of Fes el Bali ~ (Medina, Karaouiyine Mosque & University, Moulay Idris Zawiya, Mausoleum of Moulay Idris II) ~ the world's largest car-free urban zone and ancient medieval city. ➤ Traditional Moroccan Leather Tanneries ~ enjoy shopping. ➤ Moroccan famous Carpet House ~ enjoy shopping. ➤ Chefchaouen Market ~ enjoy shopping fun. <p>菲斯 (200 公里) - 菲 - 契夫萧安</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 非斯埃尔巴厘市区游 ~ 在这个世界上最大的无车区和中世纪古城浏览麦地那、卡鲁因清真寺与大学、穆莱伊德里斯二世扎维亚和扎维穆莱伊德里斯二世的陵墓。 ➤ 摩洛哥著名的皮革制革厂 ~ 享受购物乐趣。 ➤ 摩洛哥著名的地毯厂 ~ 享受购物乐趣。 ➤ 契夫萧安市场 ~ 享受购物乐趣。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早：酒店 午：道地 晚：道地</p>	<p>Dar Echchaouen Hotel, Chefchaouen - 4* or similar</p> <p>达尔艾夏温酒店, 契夫萧安 - 4* 或同级</p>
7	<p>Chefchaouen (250km) - 菲 - Rabat</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City Tour of Rabat ~ visit Kasbah of the Oudayas, the Mausoleum of Mohamed V and the Hassan Tower. <p>契夫萧安 (250 公里) - 菲 - 拉巴特</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 拉巴特市区 ~ 参观乌代亚斯古堡、穆罕默德五世陵墓和哈桑塔楼。 	<p>B: Hotel L: Local D: Hotel</p> <p>早：酒店 午：道地 晚：酒店</p>	<p>Farah Hotel, Rabat - 5* or similar</p> <p>法拉酒店, 拉巴特 - 5* 或同级</p>
8	<p>Rabat (88km) - 菲 - Casablanca</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Casablanca City Tour ~ view the Mohammed V Square, Central Market, The Habbous District, Anfa Villas, and Ain Diab. ➤ Morocco Mall ~ enjoy shopping fun. <p>拉巴特 (88 公里) - 菲 - 卡萨布兰卡</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 卡萨布兰卡市区 ~ 观看穆罕默德五世广场、中央市场、哈布斯区、安发别墅和滨海。 ➤ 摩洛哥购物中心 ~ 享受购物乐趣。 	<p>B: Hotel L: Local D: Hotel</p> <p>早：酒店 午：道地 晚：酒店</p>	<p>Radisson Blu Hotel, Casablanca - 5* or similar</p> <p>丽笙布鲁酒店, 卡萨布兰卡 - 5* 或同级</p>
Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
9	<p>Casablanca → Dubai → Kuala Lumpur</p> <p>卡萨布兰卡 → 迪拜 → 吉隆坡</p>	<p>B: Hotel Meal onboard</p> <p>早：酒店 机上用餐</p>	
10	<p>Arrive Kuala Lumpur</p> <p>抵达吉隆坡</p>		

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Moroccan Dirham (MAD)
- 3 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他资讯:

- 1 季节: 春季 (三 - 五月) / 夏季 (六 - 八月) / 秋季 (九 - 十一月) / 冬季 (十二 - 二月)
- 2 货币: 摩洛哥迪拉姆 (MAD)
- 3 全程使用英文讲解, 领队将以中文或粤语简约地说明。
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 详情请查询 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款与细则及公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my
Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566